

Baked

By Shangri-La

SWEET ESCAPE

Signature cakes for all occasion

為您送上幸福甜蜜滋味





  ALL CHOCOLATE CAKE
經典朱古力杏仁蛋糕

70% chocolate, praline crunch
chocolate almond sponge

HK\$530 |  1,030
whole cake 原個 (1.5 lbs 磅)



 NEW YORK GLAZED
CHEESECAKE
紐約芝士蛋糕

White chocolate, berries,
New York cheesecake

HK\$500 |  970
whole cake 原個 (1.5 lbs 磅)

 Contains Nuts 含有堅果

 Contains Eggs 含有雞蛋

 Contains Alcohol 含有酒精

Shangri-La Circle Members could redeem the cakes at Shangri-La Boutique or Baked By Shangri-La counter with the designated amount of points.
Please present your eligible SLC member QR code at Baked By Shangri-La Counter for redemption.

香格里拉會會員可於香格里拉精品店或Baked By Shangri-La 專櫃使用指定積分兌換蛋糕。
於Baked By Shangri-La 專櫃兌換時，請出示有效香格里拉會會員二維碼。



  **LEMON
MERINGUE TART**
蛋白檸檬撻

Lemon, Italian meringue

HK\$320 |  **620**
whole cake 原個 (1 lbs 磅)



HK\$58 |  **120**
pastry 件裝



   **CITRUS BLOSSOM**
柑橘香芒抹茶蛋糕

Matcha sponge, citrus, mango,
passion fruit

HK\$520 |  **1,010**
whole cake 原個 (1.5 lbs 磅)



HK\$58 |  **120**
pastry 件裝

 Contains Nuts 含有堅果

 Contains Eggs 含有雞蛋

 Contains Alcohol 含有酒精

Shangri-La Circle Members could redeem the cakes at Shangri-La Boutique or Baked By Shangri-La counter with the designated amount of points.
Please present your eligible SLC member QR code at Baked By Shangri-La Counter for redemption.

香格里拉會會員可於香格里拉精品店或Baked By Shangri-La 專櫃使用指定積分兌換蛋糕。
於Baked By Shangri-La 專櫃兌換時，請出示有效香格里拉會會員二維碼。



🍷 BLEU BLANC CAKE
藍莓雲呢拿芝士蛋糕

Blueberries,
Madagascar vanilla,
crème fraîche cheesecake



🍷 RUBY CAKE
紅莓柑橘芝士蛋糕

Raspberries, citrus,
crème fraîche cheesecake



🍷 STRAWBERRY SENSATION
士多啤梨芝士蛋糕

Strawberries, tonka beans,
crème fraîche cheesecake



HK\$500 | 🍷 970 | HK\$58 | 🍷 120
1.5 lbs 磅 | pastry 件裝

HK\$500 | 🍷 970 | HK\$58 | 🍷 120
1.5 lbs 磅 | pastry 件裝

HK\$500 | 🍷 970 | HK\$58 | 🍷 120
1.5 lbs 磅 | pastry 件裝

🥜 Contains Nuts 含有堅果

🍷 Contains Eggs 含有雞蛋

🍷 Contains Alcohol 含有酒精

Shangri-La Circle Members could redeem the cakes at Shangri-La Boutique or Baked By Shangri-La counter with the designated amount of points. Please present your eligible SLC member QR code at Baked By Shangri-La Counter for redemption.

香格里拉會會員可於香格里拉精品店或Baked By Shangri-La 專櫃使用指定積分兌換蛋糕。
於Baked By Shangri-La 專櫃兌換時，請出示有效香格里拉會會員二維碼。



   **JASMINE EXOTIC**
茉莉芒果朱古力蛋糕

Jasmine tea, chocolate,
mango, raspberries, hibiscus

HK\$520 |  **1,010**
whole cake 原個 (1.5 lbs 磅)



HK\$58 |  **120**
pastry 件裝



   **LAVENDER ROYAL**
藍莓薰衣草朱古力蛋糕

Blueberries, Lavender,
chocolate, praline crunch

HK\$520 |  **1,010**
whole cake 原個 (1.5 lbs 磅)



HK\$58 |  **120**
pastry 件裝

 Contains Nuts 含有堅果

 Contains Eggs 含有雞蛋

 Contains Alcohol 含有酒精

Shangri-La Circle Members could redeem the cakes at Shangri-La Boutique or Baked By Shangri-La counter with the designated amount of points.
Please present your eligible SLC member QR code at Baked By Shangri-La Counter for redemption.

香格里拉會會員可於香格里拉精品店或Baked By Shangri-La 專櫃使用指定積分兌換蛋糕。
於Baked By Shangri-La 專櫃兌換時，請出示有效香格里拉會會員二維碼。



  FRESH FRUIT CREAM CAKE
鮮果忌廉蛋糕

Seasonal fruits, vanilla,
whipped cream

HK\$290 |  570
1 lb 磅

HK\$580 |  1,130
2 lbs 磅



 PISTACHIO CAKE (EGGLESS)
開心果雜莓蛋糕 (無蛋)

Berries, pistachio,
ivory chocolate

HK\$390 |  760
1 lb 磅

HK\$780 |  1,510
2 lbs 磅

 Contains Nuts 含有堅果

 Contains Eggs 含有雞蛋

 Contains Alcohol 含有酒精

Shangri-La Circle Members could redeem the cakes at Shangri-La Boutique or Baked By Shangri-La counter with the designated amount of points.
Please present your eligible SLC member QR code at Baked By Shangri-La Counter for redemption.

香格里拉會會員可於香格里拉精品店或Baked By Shangri-La 專櫃使用指定積分兌換蛋糕。
於Baked By Shangri-La 專櫃兌換時，請出示有效香格里拉會會員二維碼。



 FROU FROU CAKE (EGGLESS)
香濃朱古力蛋糕 (無蛋)

Dark chocolate mousse, praline

HK\$390 |  760
1 lb 磅

HK\$780 |  1,510
2 lbs 磅



   STRAWBERRY
LAVENDER LUSH
士多啤梨薰衣草戚風蛋糕

Strawberries, lavender,
praline crunch

HK\$460 |  900
whole cake 原個 (1.1b 磅)

HK\$58 |  120
pastry 件裝



 Contains Nuts 含有堅果

 Contains Eggs 含有雞蛋

 Contains Alcohol 含有酒精

Shangri-La Circle Members could redeem the cakes at Shangri-La Boutique or Baked By Shangri-La counter with the designated amount of points.
Please present your eligible SLC member QR code at Baked By Shangri-La Counter for redemption.

香格里拉會會員可於香格里拉精品店或Baked By Shangri-La 專櫃使用指定積分兌換蛋糕。
於Baked By Shangri-La 專櫃兌換時，請出示有效香格里拉會會員二維碼。



● RASPBERRY MILLE-FEUILLE 法式紅桑子千層酥

Raspberries,
caramelised puff pastry, white chocolate

HK\$390 | ☺ **760**
whole cake 原個 (1 lbs 磅)

HK\$780 | ☺ **1,510**
whole cake 原個 (2 lbs 磅)



HK\$58 | ☺ **120**
pastry 件裝



● VANILLA MILLE-FEUILLE 法式雲呢拿千層酥

Caramelised puff pastry,
vanilla

HK\$330 | ☺ **640**
whole cake 原個 (1 lb 磅)

HK\$660 | ☺ **1,280**
whole cake 原個 (2 lbs 磅)



HK\$58 | ☺ **120**
pastry 件裝

🥜 Contains Nuts 含有堅果

🥚 Contains Eggs 含有雞蛋

🍷 Contains Alcohol 含有酒精

Shangri-La Circle Members could redeem the cakes at Shangri-La Boutique or Baked By Shangri-La counter with the designated amount of points. Please present your eligible SLC member QR code at Baked By Shangri-La Counter for redemption.

香格里拉會會員可於香格里拉精品店或Baked By Shangri-La 專櫃使用指定積分兌換蛋糕。
於Baked By Shangri-La 專櫃兌換時，請出示有效香格里拉會會員二維碼。



  **DOUBLE
CHOCOLATE TART**
雙重朱古力撻

HK\$58 |  120
pastry 件裝



  **EXOTIC
FRUIT TART**
時令水果撻

HK\$58 |  120
pastry 件裝



  **YUZU GRAPEFRUIT
MACARON**
柚子西柚馬卡龍

HK\$58 |  120
pastry 件裝

 Contains Nuts 含有堅果

 Contains Eggs 含有雞蛋

 Contains Alcohol 含有酒精

Shangri-La Circle Members could redeem the cakes at Shangri-La Boutique or Baked By Shangri-La counter with the designated amount of points.
Please present your eligible SLC member QR code at Baked By Shangri-La Counter for redemption.

香格里拉會會員可於香格里拉精品店或Baked By Shangri-La 專櫃使用指定積分兌換蛋糕。
於Baked By Shangri-La 專櫃兌換時，請出示有效香格里拉會會員二維碼。

ORDER NOW 立即訂購



Tel 電話 2733 8757 | Email 電郵 bakedbyshangri-la@shangri-la.com

 @BakedByShangriLa



九龍香格里拉
KOWLOON
SHANGRI-LA
HONG KONG

 Contains Nuts 含有堅果

 Contains Eggs 含有雞蛋

 Contains Alcohol 含有酒精